

Free Use of Sports Facilities 體育設施免費使用時段

Wai Hang Sports Centre (WHSC) / Sports Hall in Madam Kwok Chung Bo Fun Sports and Cultural Centre (KCBF)

偉衡體育中心/郭鍾寶芬康體文娛中心體育館

Activities 運動項目	Venue 地點	Day 日期	Time 時間	Free Session Duration 免費使用時段
Tennis 網球	Tennis Court (WHSC) Court 1-2 一號及二號網球場	Saturday	08:30 – 11:30, 14:30 – 16:30	1 hour 一小時
		Sunday	14:30 – 16:30	一小時
Squash 壁球	Squash Court (WHSC) Court 2 壁球室二號	Saturday	08:30 – 11:30, 14:30 – 16:30	1 hour 一小時
		Sunday	14:30 – 16:30	一小時
Table-Tennis 乒乓球	Squash Court (WHSC) Court 3 壁球室三號	Saturday	08:30 – 11:30, 14:30 – 16:30	1 hour 一小時
		Sunday	14:30 – 16:30	一小時
Basketball 籃球	Main Hall (WHSC) Court A 主場館 A 場	Saturday & Sunday	Please call the booking counter (3411-7010) or check the notice board for schedule. 請致電服務台 (3411-7010) 或到中心告示 板查閱開放時間。	As a courtesy, please offer the venue to other users after enjoying one free session. 為讓更多人享用體 育設施，請於享用 一節免費使用時段 後，供其他輪候者 使用場地。
	Madam Kwok Chung Bo Fun Sports and Cultural Centre, Court B (KCBF) 郭鍾寶芬康體文娛中心 B 場	Saturday & Sunday		

- HKBU Foundation member must bring along the Membership card together with the Sports Center User Card and register in person at the counter of Wai Hang Sports Centre or Sports Hall in Madam Kwok Chung Bo Fun Sports and Cultural Centre on the day of use on a first-come-first-served basis.
香港浸會大學基金會會員敬請攜同基金會會員證及中心使用證於使用當日到偉衡體育中心或郭鍾寶芬康體文娛中心登記，先到先得。
- Free use session will be started from 14 January 2019 to 26 April 2019 except Classes Suspended and Public Holidays. The HKBU Foundation Members can use the designated sports facilities for free on Saturdays and Sundays during the specified period.
免費使用時段由二零一九年一月十四日至二零一九年四月二十六日，停課日及公眾假期除外。香港浸會大學基金會會員可於指定期間的星期六及星期日免費使用體育場館特定設施。
- Tennis rackets, squash rackets, table tennis bats and basketballs can be borrowed at the counter with Sports Center User card.
使用者可憑證件於服務台借用網球拍、壁球拍、乒乓球拍及籃球。
- Each HKBU Foundation Member may bring three guests at each visit and charges of the use of sports facilities to each guest will apply.
香港浸會大學基金會會員每次最多可攜同三位嘉賓使用體育場館及設施，而每位嘉賓須繳付有關設施使用費用。
- Please contact the Booking Counter of Wai Hang Sports Centre at 3411 7010 for venue's availability first before using the service.
請於使用服務前致電偉衡體育中心服務台 3411 7010 查詢場地租用情況。
- For any enquiries, please contact the Booking Counter of Wai Hang Sports Centre at 3411 7010.
如有任何查詢，請致電 3411 7010 聯絡偉衡體育中心服務台。